



Møte Hana Fau

Sted
Digitalt teams møte

Dato 11.03.2021

Tilstede. 1a: Odd Meling

1b: Lene Espedal

2a: Mariann Gudmestad

2b: Kristin Veggeland

3a Anne Lynghammer

3b: Torbjørg H. Dagestad

4a: Carmen Rothe

4b: Monika Skramstad Dørum

5a: Jone Hauken vara

5b: Ivana Narvestad

6a: Elin Hetland

6b: Kristine Rønneberg

7a: Jorunn Lyngset

7b: Gøril Digernes

Sfo: Anngunn M. Årsheim

Frode Bøe

Atle Sømme

Graeme Dick - Teknolab

Referent Kristine Rønneberg

Neste møte 08.04.21

Sak 1

Orientering fra skolen ved Atle Sømme rektor.

Rektor informerer om smittesituasjonen per dags dato. Skolen følger til enhver tid gjeldende smittevernregler og venter på ny smittevernveileder til neste uke. Det ser ikke ut til at det blir en tradisjonell 17. mai feiring ved skolen dette året pga pandemien.

Videre formidler rektor at de ønsker å gjøre en endring i måten de gjør klassejusteringer for de elevene som skal begynne i fjerde klasse til høsten, i stedet for i femte klasse.

Frode overtar for rektor for å informere om prate om nettvett og chromebook utfordringer som et resultat av arbeidet til utvalget som jobbet med foreldreundersøkelsen.

Sak 2.

Diskusjon rundt nettvett og bruk av chromebook - foreldreundersøkelsen.

Hvordan skolen jobber med nettvett og fornuftig bruk sammen med elevene, foreldreundersøkelsen. En bekymring rundt at elevene får tildelt cb i svært ung alder uten forutsetning for å vise god digital dømmekraft eller opplæring. Frode informerer om dialogduker som har blitt brukt under noen foreldremøter for å jobbe med temaet. I regi av barnevakten.

Tilbakemeldinger om at alt er åpent og elevene har full tilgang til alt på chromebookene. Burde det kommet ut informasjon til foreldre i forkant av utdeling av chromebooker til elevene.



Foreldrene opplever at de vet for lite.

Frode informerer at organisasjoner som barnevakten kan leies inn av FAU og som kan være med på møter for foreldre og opplyse og informere om barn og unges digitale bruk. Det ble diskutert hvordan en setter grenser om de skal være felles for en klasse eller gruppe, om en skal forholde seg til anbefalte aldersgrenser for sosiale medier eller ikke.

Det oppleves at elevene finner steder de kan prate sammen, sende meldinger som ikke blir oppdaget av de voksne. Foreldre må mer på banen og gå i dialog med barna sine og utforske nettet sammen. Avklare forventninger.

Det blir etterspurt om det finnes noen oversikt over hva en prater med elever angående nettvett på de ulike trinnene. Frode informerer om ny læreplan og hvordan de jobber med dette på skolen. Det finnes mye ressurser og det skal jobbes bedre med dette på trinnene systematisk fremover.

Sak 3: Teknolab på Hana skole

Graeme Dick informerer om Hana skole sin teknolab. Teknolab ble startet i 2009 på skolen men ble senere lagt ned pga manglende interesse. Prosjektet ble forsøkt startet opp igjen i 2016 men det kan ikke opprettholdes uten foreldre som kan stille. Det må tas en avgjørelse for om Teknolab skal opprettholdes eller avvikles. Tilbudet gjelder for elever på 5-7 trinn, FAU diskuterte om det kan utvides til å gjelde for yngre elever også. Det skal også legges ut informasjon på ny for å se om det er interesse for å opprettholde tilbudet. Graeme tar ansvar for å utarbeide ett skriv som kan formidles til elevene.

Sak 4: Digitalt foreldremøte: Hvordan være foreldre under covid -19 pandemien?

Forespørsel fra rektor og FAU leder om det er interesse for dette på Hana skole. FAU er positive og det utarbeides forslag om å sette dato etter påske. Mer informasjon kommer.

Oppdatering fra arbeidsgrupper:

Trivselgrupper 1-4 og 5-7: Fellesarrangement utgår pga pandemien dette skoleåret. Trivselgruppene oppfordrer klassekontaktene til å gjøre noe klassevis i stedet.

Trafikkgruppe: Det skal kjøpes inn gavekort til de som har vært trafikkvakter dette året. FAU leder tar ansvar for å skaffe en oversikt over elevene.

Utegruppe: Rampen blir utarbeidet iløpet av våren.

Natteravn: Alt er på vent enda. Hana og Austrått skal samarbeide. Forslag fra Jone om vi skal utvikle et samarbeid med Austrått, dette blir sak på senere møte.

17. mai gruppe: Ingenting enda, alt er avhengig av pandemien.

SU: Har hatt møte: saker var skolerute, foreldre og elevundersøkelsen og budsjett. Elevrådet informerer om «Flinkis» løype i samarbeid med Gunn Rita Dahle. Oppstart etter påske

SMU: Foreldreundersøkelse og parkering, skal det ordningen med trafikkvakter opprettholdes?. Trygg trafikk støtter ikke prosjektet med utstyr lenger. Hva gjør en for å få flere elever til å sykle eller gå til skolen mtp parkeringsutfordringene rundt skolen. FAU ønsker å opprettholde trafikkvaktene og hvordan få flere til å sykle eller gå til skolen blir sak på neste møte.

Eventuelt: